

國際廣生

GLOBAL REVIEW

(双月刊)2022年7/8月 第4期 总第79期

2022年7月15日出版

目 次

迎接党的二十大胜利召开

- | | | | | |
|----|--------------------|-----|-----|-----|
| 1 | 习近平外交思想的理论与实践意义笔谈 | 武心波 | 严安林 | 牛海彬 |
| | | | 王 健 | 周方银 |
| 21 | 人类命运共同体理念中的责任共同体构建 | | | 毛维准 |

区域国别研究

- | | | | |
|----|--------------------------|-----|------------|
| 39 | 技术地缘政治驱动的欧盟“开放性战略自主”科技政策 | 卓 华 | 王明进 |
| 62 | 拜登政府对华战略竞争与危机管控 | 阮建平 | 邓凯帆 王佳敏 |

中国外交

- | | | | |
|----|-----------------------------------|--|-----|
| 80 | 全球治理视域下的城市群外交 ——动力机制、功能分析与路径探索 | | 韩 笑 |
| 96 | 中国旅游外交理论内涵的认知和建构 | | 项文惠 |

俄乌冲突关联研究

- | | | | |
|-----|--------------------------|-----|-----|
| 114 | 国际法院针对俄乌冲突“防止争端加剧”临时措施分析 | | 张琪悦 |
| 132 | 北约韧性议程评析 ——新形势下联盟的强化 | 郭籽实 | 洪邮生 |

- | | | | |
|-----|------|--|--|
| 153 | 英文摘要 | | |
|-----|------|--|--|

國際展望

GLOBAL REVIEW

Vol. 14 No. 4 July/August 2022

Published on July 15, 2022

Contents

- Anticipating the CPC's 20th National Congress*
- 1 The Xi Doctrine: Theoretical and Practical Significance (A Written Exchange)
WU Xinbo, YAN Anlin, NIU Haibin, WANG Jian, and ZHOU Fangyin
- 21 Toward a "Responsibility Community" to Shore up The Community with a Shared Future for Mankind
MAO Weizhun
- Area Studies*
- 39 Techno-Geopolitical Mindset and "Open Strategic Autonomy" in EU Tech Policy
ZHUO Hua and WANG Mingjing
- 62 Biden Administration's Strategic Competition with China and Crisis Management
RUAN Jianping, DENG Kaifan, and WANG Jiamin
- Chinese Diplomacy*
- 80 Urban Agglomeration Diplomacy from the Perspective of Global Governance: Dynamic Mechanism, Function Analysis, and Path Exploration
HAN Xiao
- 96 Theory of Tourism Diplomacy in China: Perceptions and Construction
XIANG Wenhui
- Russo-Ukrainian Conflict*
- 114 Analysis on Provisional Measures on "Prevention of Aggravation and Extending Disputes" in ICJ's Ukraine v. Russia Case
ZHANG Qiyue
- 132 Alliance Consolidation Under New Circumstances: An Assessment of NATO's Resilience Agenda
GUO Zishi and HONG Yousheng
- 153 Abstracts

Inside Back Cover: Call for Papers and Subscription Information.